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1. Op een schaal van 0 tot 10: Hoe graag wil je in de coalitie?  
Moeilijk in een cijfer uit te drukken, een 8, omdat de SP zijn verantwoordelijkheid wil 
nemen indien noodzakelijk.  
Terugblikkend op de afgelopen periode is het wel van belang om de Flevolandse 
bestuursstijl en cultuur in beeld te hebben en af te spreken hoe je daarmee omgaat. 
 
 
2. Wat zou jouw gedroomde coalitie zijn? (eventueel ook 2e voorkeur)  
 
Alles op links en een stukje van het midden:  PvdD, GroenLinks, PvdA, SP, CU, 
50PLUS, CDA. Gedroomde coalitie zit er gezien de uitslag verkiezingen eigenlijk niet 
in. Gezien die uitslag zouden Forum, VVD, PVV en CDA aan de slag moeten. Maar 
gezien de uitslag zou ook GroenLinks een rol moeten spelen. Als het moet doen we 
mee, maar we zien het niet zo snel gebeuren. 
 
3.     Discussie aan de hand van 10 steekwoorden:  
(na ieder onderwerp met een cijfer van 0-10 aangeven hoe belangrijk het voor de 
partij is)  
 
1.  Wonen 
9. Uit de vorige periode stond in het coalitieakkoord dat de provincie een woonvisie 
zou ontwikkelen, die is niet doorgegaan, maar nog steeds heel belangrijk. Meer 
sociale betaalbare koopwoningen en huurwoningen is van belang.  Almere is 
opgericht om te wonen en nu zijn er wachtlijsten van 12 jaar. Je wilt dat mensen 
kunnen blijven wonen in onze steden als starters. 
 
2.  Natuur  
7. Natuurontwikeling van onderaf, zoals aangevangen, vraagt om doorontwikkeling 
om de natuurwaarden goed te borgen. Nationaal Park: nogal groots en meeslepend. 
Mag zich wat rustiger en gaandeweg ontwikkelen, meer in stukjes knippen en dan 
accorderen. Niet meteen de grootse aanpak zoals nu voorzien, ook financieel. Er zijn 
ook nog andere natuurgebieden die onze aandacht verdienen. Als het goed gaat met 
de mensen gaat het ook goed met de natuur. 
 
 
 



3.  Luchthaven Lelystad  
9, vanwege de werkgelegenheid. Geen doorgroei of nachtvluchten. Houden aan de 
afspraken die gemaakt zijn. 
Als verdere groei nog veel meer banen oplevert?  
Hangt ervan af: van de overlast, van andere factoren. We zijn daar kritisch op, maar 
niet principieel tegen. 
Per gemeente wordt daar nu al anders tegenaan gekeken, dus het ligt best divers. 
Wat er nu ligt, daar hebben we mee ingestemd, dat gaan we niet terugdraaien. We 
hebben een pragmatisch insteek, het Rijk bepaalt, dus dan eruit halen wat erin zit 
v.w.b. infrastructuur en banen. 
 
4.  Mobiliteit/infrastructuur 
Inzet op OV en kleine Lelylijn, dan is meer asfalt ook minder noodzakelijk. 
Energietransitie zal ook betekenen dat OV belangrijker wordt. 
 
5.  Werkgelegenheid  
9. Heel belangrijk. 
Provinciaal beleid ter stimulering?  
Inditex en spirocan zijn door provinciaal beleid mede tot stand gekomen. Doorzetten. 
 
6.  Onderwijs  
9. Heel belangrijk. Veel MBO opgeleid, hoe noordelijker je komt hoe lager het 
opleidingsniveau. Kijken of je een alliantie kunt aangaan met meer HBO en hogere 
scholen (dependance Wageningen) en hoogopgeleiden binnenhouden (wonen en 
werkgelegenheid). 
 
7.  Energie/duurzaamheid 
8. De energietransitie moet doorgaan. Participatiemogelijkheden van groot belang, 
lokale bewoner en corporaties/stichtingen die kunnen mee-ontwikkelen en investeren 
en er de revenuen uit halen.  
Zon op land?  
Het beleid dat er nu ligt (eerst 1000 hectare) voldoet, dan verder kijken. Dan is de 
noodzaak om heel veel op landbouwgrond te doen er niet echt. 
  
8.  Landbouw & visserij 
7. In ons verkiezingsprogramma opgenomen dat we duurzaamheid in de landbouw 
heel belangrijk vinden. Nieuwe teelttechnieken toepassen. Geen megastallen: 
inklinking van stallen. Er mogen wel nieuwe komen, maar dan milieu- en 
diervriendelijker.  
 



9.  Criminaliteit/ondermijning 
6. Niet zozeer een taak van de provincie.  
Van belang dat de veiligheids/justitieketen volledig in de provincie en steden 
aanwezig is. Rechtbanktaken weer volledig in Lelystad. Doet ook iets voor de 
beeldvorming als je de justitieketen weer in de eigen provincie hebt. Geldt ook voor 
andere voorzieningen. 
 
10. Toerisme/recreatie  
5. Onze grootste attracties zijn particuliere initiatieven. Faciliteer eerder de recreatie 
voor de gewone mens (natuur) en laat de rest aan de particuliere ondernemers, 
creëer hiervoor de juiste randvoorwaarden. Geen grootschalige projecten. 
 
 
4.    Is er nog een onderwerp dat niet besproken is, maar voor jullie partij 
       belangrijk is? 
 
Naar aanleiding van het sluiten van het ziekenhuis: het in kaart brengen van het 
Flevolandse zorglandschap. Lelystad heeft een volwaardig functionerend ziekenhuis 
nodig, zeker nu de luchthaven er komt. Aanrijtijden naar het ziekenhuis zijn te lang. 
Vanuit Emmeloord naar Lelystad te lang. Op Urk maakt men zich zorgen voor 
complicaties bij zwangerschap. 
Vanuit oogpunt van werkgelegenheid en vestigingsklimaat ook belangrijk. 
Participatie en leefbaarheid kleine kernen/ vitaal platteland. Dit heeft relatie met een 
goed OV. 
 
5.      Wat is voor jou niet-onderhandelbaar?  
 
Niet alleen aandacht voor kerntaken, ook leefbaarheid van groot belang: zie fonds 
leefbaarheid. 
Energietransitie moet doorgaan, misschien zelfs schep erbovenop. Afbouwen 
onbespreekbaar. 
Extra uitbreiding vliegveld op dit moment een stap te ver. 
Geen extra landschapskunst. 
Floriade: geen extra geld, ook niet via Fonds Verstedelijking Almere 
 
6.     Zijn er partijen die je op voorhand uitsluit van samenwerking?  
We sluiten niet uit, maar onze basisprincipes/kernwaarden verschillen heel erg met 
PVV en Forum, maakt het erg ingewikkeld om samen een coalitie te vormen.  


